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Generalforsamling i Strandhuse Grundej erforening 20 .04 .l 8
Ref. Sanne Ostergaard

l. Valg af dirigent: Poul- Erik Mogensen
Dirigenten kunne konstatere at generalforsamlingen var lovligt indkaldt

2. Bestyrelsens beretning/ v. @yvind Kristoffersen

Ogsi i ir har vi besog af en grest. Sidste f,r var det fra skov og naturstyrelsen.
Nu har vi besog af Preben Pedersen fra Forbund for Hjerteforeningen. Anledningen er at fe lidt
faglig viden angAende hjertestartere. Det er bedre Preben Pedersen giver denne viden videre, end at
jeg prover. Vi havde ogsi emnet oppe pi sidste generalforsamling.
Jeg vil give ordet til Preben Pedersen. Si gflr jeg ud fra at der bliver anledning til at stille sporgsmil
til sidst eller undervejs.

o Preben Petersen fra Hjerteforeningen fik ordet forst:
Det er blevet nemmere at ffi betalt en hjertestarter fra TrygFonden. Der er lavet en statistik
der viser, at yderomrilderne har mange hjertestop. Der skal soges inden I . Sep.
Hvis man kan skaffe 30 indsamlere til Hjerteforeningen kan man fi en hjertestarter gratis og
ogs6 betalt vedligehold de forste par Ftr.

Der skal skiftes elektroder hvert andet flr og batteri hvert fierde 5r.
Hjertestartere er n&rrnest idiotsikre, men alligevel er det godt med et kursus fsrst.
Der er hjertestartere rundt omkring i Odshened, men den nrermeste er 5 km. Vrek.
Priser: 13.700 og op efter plus vedligehold.

Ved sidste generalforsamling blev der opfordret til at sende et onske til kommunen om skiltning af
svinget pfl Skaverupvej. Der er kommet et skilt med anbefatet hastighed 40 km i timen. Skiltet er nok
kommet i anledning af etablering af cykelstien, mere end pi vores opfordring.
S& er der kommet en flot cykelsti fra Barkladen og ind til museet. Det vil sige at vi har cykelsti helt
ind til Nykobing. Der er lidt delte meninger om losningen med 2-l vej, men det er min opfaffelse, at
forholdene for cyklister er blevet betydeligt bedre. Projektet med cykelsti er ikke frerdigt. Det skal
fortsrette til Egebjerg og videre fra Egebjerg til Vig.
Jargen er fortsat med i arbejdsgruppe ang. cykelstien. Si jeg kunne godt trnke mig at Jorgen siger
lidt om om projektet n6r vi kommer til evt.
Vi havde en arbejdsdag sidste forir. Siledes ogsfl i er. Vi skal lave lidt vedligehold pi frlles arealer.
Og pn skuret om nsdvendigt. Og vi laver en lille frokost. Det bliver i maj.
Det ser ud til at vi fhr en husstand mere i i foreningen. Vi fik lagt invitation til skovturen i forkert
postkasse. Dem der bor pi adressen kom til skovturen, og syns det var hyggeligt, si de vil vrere med
i foreningen.
Skur. Der er ksbt ny trailer. Vi niede det inden det totale sammenbrud af den gamle. Den er nu
sorteret og recirkuleret.
Vedligehold af fortove ved ubebyggede grunde er som det plejer. Der mangler lidt at blive rengjort.
PA de ubebyggede grunde, ikke alle, er der efterhAnden stor skov, den bliver ikke mindre med 6rene.
Vi vil fra bestyrelsens side opfordre til grundejerne til at tilse grundene og helst ffi ryddet, ffi freldet
treerne.
Til sidst Foreningen har fiet en ny hjemmeside. Der blev nogle rendrede betingelser pA den gamle.
S[ Jonas har pitaget sig at etablere en ny og vedligeholde den. Jeg kan se at der er en central
bygning pi forsiden

Beretningen godkendt.



3.Regnskab
Medlemskabet i Naturfredningsforeningen er ophort, selv om kontingentet er tilmeldt betalingsaftalen.
Conny melder grundejerforeningen ind igen.

Regnskabet godkendt

4.Hjertestarter

Bestyrelsen arbejder videre i samarbejde med vandvaerket.

5.Kontingent: Urendret

6.Valg
2 Bestyrelsesmedlemmer :

Ayv ind, Kri stoffersen modtager genvalg.
Mette Villumsen valgt
2 Suppleanter:
Jargen Jensen og Poul- Erik Mogensen genvalgt
I revisor 2 ar:
Michael Sarensen genvalg
1 revisorsuppleant:
Poul- Erik Mogensen genvalg

7. EYt.

Jorgen Jensen fortalte om arbejdet med cykelsti. Neste delprojekt fra Strandhuse til Egebjerg er
ferdigt. Ud for Ryttervrenget til Lestrup i svinget. Der bliver en rundkorsel. Cykelsti videre pi
vestsiden af vejen til Egebjerg. Det bsr vrere frerdigt til efterflret.
Der bliver beplantning af egetreer, buske og blomster som er godt for insekter.
Der har v&ret en undersogelse ang.2 - I vej. Den er modtaget meget godt. Enkelte skilte skal andres
Stykket fra Barkladen til Kildehuse skal forst vedtages i kommunen.
Bumpene er lavet for at nedsrette hastigheden.

Annette Jensen: roser sommerfesten. Jonas lover at arrangere en i lsbet af sommeren.

Sinnet Thueslev: fiskeforeningen har udsat smolt i ien igen i ar. Der er mange gydepladser og
oneder, som benytter dem. Det er et vellykket projekt.
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